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2. For wiring instructions, please refer to the instructions 
accompanying the driver.
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2. Pour les instructions de câblage, veuillez vous reporter aux 
instructions accompagnant le chauffeur. 

3. Insert the junction box into the ceiling. 

3. Insérez la boîte de jonction dans le plafond.

4. Connect the low voltage cable to the fixture. The arrows on
the female and male cable should align before connecting. (Figure 3) 

4. Connectez le câble basse tension au luminaire. Les flèches sur
les câbles femelle et mâle doivent être alignés avant la connexion.
(Figure 3).

5. Lift the two springs towards the terminal block and insert into the
ceiling opening. (Figure 2).

5. Retirer les deux ressorts vers les borniers et insérer dans 
l’ouverture du plafond. (Figure 2).

Input 

 (Figure 2)  



NEW CONSTRUCTION INSTALLATION

Step 1. Extend hanger bars to fit between joists. Each hanger bar foot
is contoured to align with the bottom of ceiling joists (Figure 5).
Set frame into place by hammering in the nails at each foot (Figure 6).

Note: Frame can be relocated using the hammer claw which 
will allow easy repositioning on the fixture without damaging
the hanger bar or nail (Figure 7).

Step 2. After the frame is set into place, tighten hanger bars
using the locking screws mounted onto the frame.
(indicated by the arrow in Figure 8).

Step 3. A precise hole is required for mounting this fixture.
Cutting drywall along the inner diameter of the mounting frame 
will provide an accurate hole. After cutting the drywall hole,
proceed from step 2 of the installation instructions.

NOUVELLE INSTALLATION DE CONSTRUCTION

Étape 1. Étendre les cintres de barres entre les solives. Chaque
pied de suspension de barre est profilé pour aligner avec le bas
des solives de plafond (Figure 5). Mettre le cadre en place en 
martelant dans les ongles à chaque pied (Figure 6).

Remarque: Le cadre peut être déplacé à l’aide de la griffe de 
marteau qui permet un repositionnement facile de l’appareil sans
endommager la barre de suspension ou le clou (Figure 7).

Étape 2. Une fois la charpente placée en place, serrez les barres de 
suspension à l’aide des vis de blocage montées sur le cadre (indiqué
par la flèche de la Figure 8).

Étape 3. Un trou précis est nécessaire pour le montage de cet appareil.
La coupe le long du diamètre intérieur du cade de montage fournira un 
trou précis. Après avoir coupé le trou, passez à partir de l’étape 2 de 
instructions d’installation.

Figure 5.

Figure 6.

Figure 7.
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